
Attn.: Mr. Michael Foust, Photographer with DÉ MODÉ Magazine 
Mobile: +33(0) +919471324708; +916200656392 
Email: michaelfoust19@yahoo.com 
https://michaelfoust19.wixsite.com/mfphotographie 
Facebook: Michael FPhotographie 
Instagram: mfphotographie 
 
CC: Ms. Nikihil Rana, Editor in Chief with DÉ MODÉ Magazine 
+91-33-46037667 (India) +66-624-074-672 (Thailand) +1 (567) 263-5116 (USA)  
Fax: 1-800-555-7676 
Email: demode@deltaaegis.com; editor@deltaaegis.com 
 

RR: Mr. Michael Foust Disqualification Notice in English and French languages 

November 4th, 2019 

Dear Mr. Michael Foust with DÉ MODÉ, 

This is to notify you that according to the Memorandum of Understanding (MoU) / Contract and Code of 
Conduct you have been disqualified from the current 2019 CMG Paris Fashion Week as well as any 
prospective CMG Worldwide Fashion Weeks.  

You have been disqualified for the following reasons:  
1. Breach of Contract/Memorandum of Understanding (Attachment 1 / Pièce jointe No 1) that you signed 

and agreed upon (Attachment 6 / Pièce jointe No 6)  
2. Putting forward falsehood, offensive or libelous speech, unfounded accusations on social media 

(Attachment 3 / Pièce jointe No 3) 
3. Unapproved distribution of photographic materials taken at the event and tour (Attachment 4 / Pièce 

jointe No 4) 
4. Illegal solicitation in the amounts of 700 € from Designers and 500€ from Models (Attachment 5 / Pièce 

jointe No 5) 

It has came to our attention that you've called CMG Paris Fashion Week a scammer organization, the producer 
a scammer (Attachments 2,3 / Pièces jointes No 2,3). Your accusation is unfounded since a scammer is 
someone steeling from someone else such as from our CMG Worldwide Charity Event including Paris, that 
supports 36 Orphans of Orlovski Orphanage https://www.cupanifashion.com/our-charity.html, the Most 
Outstanding Participants, Winners such as a Designers, Models, Hairstylists Makeup Artists, Photographers, 
and Entertainers worldwide. 

You did unapproved posts (Attachments 3,5 / Pièces jointes No 3,5) on social media without citing the event 
and called us scammers! Quite on the contrary, the scammer and coward is You, Michael Foust!  
 
You were hiding behind the models’ photos (Attachment 3 / Pièce jointe No 3) and knowingly distributing 
falsehood.  Why you did not post your own photo and write a statement?  
 
You went behind our backs, tried to sell photos taken by you at our 2019 event that we organized and 
promoted with The CMG during one (1) year.  We invited participants and paid for the venue that you abused 
for your egocentric purchases of taken photos. You tried to sell photos and solicited illegally 700€ from 
Designers and 500€ from Models (Attachments 2,3 / Pièces jointes No 2,3). Despite our attempt to contact 
you through WhatsApp, you have ignored us and hid behind your screen. 
 
You stole from all participants who came to Paris to fulfill their carrier's dreams to build their national and 
international reputation! You have to reimburse participant's travel and lodging since you stole their dreams to 
internalize the event moments. 
 
This all puts your integrity into question. You have breached the MoU / contract that you signed upon your 
registration and confirmed via email and WhatsApp message. You stole from the event, from people who came 
across the Globe to Paris, France, from 36 orphans, and The Most Outstanding Designers-Winners Luse, Eric, 
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Jacka, and Top Models Winners selected by French Judges. 
 
Because you stole by scamming participants and offering your mediocre photos, you have to reimburse the 
event and people invoice including the venue / event organization costing $10,000, your registration fee as a 
photographer $40 and Paris bus tour $69,99 paid by Lacie Cupani. Pay reimbursement ticket at 
https://www.cupanifashion.com/store/p1241/Photographer_M._Foust_Invoice.html 
 
No serious fashion magazine can produce a new issue after a fashion event within only 5 days, in English and 
French. No professional photographers will ever email / submit photos with his/her logo inserted for 
consideration or publication in Fashion Magazines (Attachment 7 / Pièce jointe No 7). 
 
If you don't even understand that, then maybe you're not really involved in the publishing business... 
...which makes sense, since scammers are dishonest people from the very beginning. Per CMG policy / MoU, 
$10 per three (3) photos; you and your scamming practices requested 21.7€ per photo from models and over 
28€ from designers (Attachments 2,3 / Pièces jointes No 2,3). 
 
Destroy all photos taken at our event on October 12-13, 2019 and stop scamming people with your illegal 
solicitation to pay you 500€ or 700€ for a couple of photos (Attachment 2,3 / Pièces jointes 2,3).  

Any photos associated with CMG Paris Fashion Week posted by you or any participants on social media will 
be reported to Facebook and Instagram as copyright violation(s), breach of contract, abuse, unauthorized 
posts and sales, and will be asked to retract (Attachment 1 / Pièce jointe No 1) All CMG Paris Fashion Week 
participants will be notified also. The Letter of Disqualification will be posted on www.cupanifashion.com and 
Cupani Fashion and CMG Paris Fashion Week social media. 
 
You need to write a public apology to Model Tatyana Moss (Attachment 2/ Pièce jointe 2) as well to all other 
participants. 
 
You will be remembered as a scammer, I can tell you that! 
 
 
 

Fashionably, 
 
 
 

 
 

 
Lacie Cupani, MD, PhD, MS 
CEO and Fashion Designer, Cupani Fashion LLC 
Cupani Marketing Group (CMG) 
Founder and Producer of The CMG Worldwide Fashion Weeks;  
Marketing Consultant; and The Editor-in-Chief of Amazing Fashion Magazine by CMG; and Supporter of 36 orphans 
Phone / Text (SMS) / Viber / WhatsApp: +1 501-749-9479 
Email: cupanifashion@gmail.com 
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Attn.: Mr. Michael Foust, Photographer with DÉ MODÉ Magazine 
Mobile: +33(0) +919471324708; +916200656392 
Email: michaelfoust19@yahoo.com 
https://michaelfoust19.wixsite.com/mfphotographie 
Facebook: Michael FPhotographie 
Instagram: mfphotographie 
 
CC: Ms. Nikihil Rana, Editor in Chief with DÉ MODÉ Magazine 
+91-33-46037667 (India) +66-624-074-672 (Thailand) +1 (567) 263-5116 (USA)  
Fax: 1-800-555-7676 
Email: demode@deltaaegis.com; editor@deltaaegis.com 
 

RR: Avis de disqualification de M. Michael Foust en anglais et en langues Français 

Le 4 novembre, 2019 

Cher M. Foust, DÉ MODÉ 
Il s'agit de vous informer que, selon le protocole d'accord / contrat et le code de conduite, vous avez été 
disqualifié de l'actuelle CMG Paris Fashion Week 2019 ainsi que de toute éventuelle CMG Worldwide Fashion 
Weeks à l’avenir. 
 
Vous avez été disqualifié pour les raisons suivantes:  

1. Rupture de contrat / protocole (Attachment 1 / Pièce jointe No 1)  d'entente que vous avez signé et 
accepté (Attachment 6 / Pièce jointe No 6) 

2. Vous avez recourus au mensonge, à un discours offensant et diffamatoire, vous avez fais des 
accusations non fondées sur les réseaux sociaux (Attachment 3 / Pièce jointe No 3) 

3. Vous vous êtes engagé dans la distribution non approuvée de matériel photographique pris lors de 
l'événement et de la tournée (Attachment 4 / Pièce jointe No 4) 

4. Vous vous êtes aussi engagé dans la sollicitation illégale 700€ de créatrices de mode et 500€ de 
mannequins (Attachment 5 / Pièce jointe No 5) 

 
On nous a porté à notre attention que vous aviez été exclus par la CMG Paris Fashion Week d’organisation 
que vous avez faussement accusé d’escrocs, y inclus la productrice (Attachments 2,3 / Pièces jointes No 
2,3). Vos accusation sont sans fondement puisqu’un escroc est un fraudeur qui a volé de notre événement 
mondial, notamment à Paris, qui soutient 36 orphelins d’Orlovski https://www.cupanifashion.com/our-
charity.html et les participants les plus remarquables. 
 
Vous avez écrit des messages (Attachment 3,5/ Pièce jointe 3,5) non approuvés sur le réseaux sociaux sans 
même citer l'événement, et vous aviez eu l’audace de nous appeler des escrocs!  
 
Bien au contraire, l’escroc et une personne lâche. Vous en êtes un bon exemple, cher M. Foust!  Vous vous 
cachez derrière les photos des mannequins (Attachment 3 / Pièce jointe No 3) et vous continuer à distribuier 
des mensonges. Pourquoi vous n'avez pas posté vos propres photos accompagnées d’une déclaration? 
 
Vous êtes allé derrière nos dos, vous avez essayé de vendre des photos que vous avez prises lors de notre 
événement en 2019 que nous avons organisé et promu avec La CMG pendant une année. Nous avons invité 
les participants et vous avez pris des photos dans le lieu que vous avez maltraité pour vos buts égocentriques. 
Comme mentionné, vous avez essayé de vendre des photos et sollicité illégalement 700 € des créatrices de 
mode et 500 € des mannequins (Attachment 2,3 / Pièces jointes No 2,3).  
 
En dépit de notre tentative de vous contacter à travers WhatsApp, vous nous avez ignoré et vous vous êtes 
caché derrière votre petit écran. 
 
Vous avez volé de tous les participants qui sont venus à Paris pour réaliser leur rêve afin de construire leur 
réputation nationale et internationale! Vous devez leur rembourser part de leur voyage et accommodation des 
participants puisque vous leur avez pourris leurs rêves pour intérioriser les moments de l'événement.  
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Tout cela met en question votre intégrité. Vous avez enfreint le protocole d'accord / le contrat que vous avez 
signé lors de votre inscription et confirmé par e-mail et par message WhatsApp.  
 
Vous avez volé de l'événement, des personnes qui ont traversé le globe pour venir à Paris, en France, de 36 
orphelins, et les gagnants des designers les plus remarquables, Luse, Eric, Jacka, et des Top Mannequins 
sélectionnés par des juges Français.  
 
Vous n'avez pas honte de vous même? Personne ne voudrais à faire avec vous dans l'avenir. On a fini avec 
votre manque d’honnêteté! 
 
Parce que vous avez volé en escroquant les participants et en offrant vos photos médiocres, vous devez 
rembourser l'événement et la facture des personnes incluant du lieu / l'organisation coûte plus de 10000$, les 
frais d'inscription en tant que photographe 40$ et Paris Big Bus Tour avec séances de photo 69,99$, tous 
payés par Lacie Cupani. Payer SVP le billet de remboursement à 
https://www.cupanifashion.com/store/p1241/Photographer_M._Foust_Invoice.html 
 
Aucun magazine de mode sérieux ne peut produire un nouveau numéro après un événement de mode en 
seulement 5 jours, en anglais et en français.  
 
Aucun des photographes professionnels n'ose soumettre ses photos avec son logo inséré pour être considéré 
pour publication par un magazine. C’est pas comme cela que ça marche ! 
 
Si vous ne comprenez même pas cela, alors vous n'êtes peut-être pas vraiment impliqué dans le secteur de 
l'édition, ce qui est pourtant logique, parce que les escrocs sont des personnes malhonnêtes dès le début.  
 
En accordance avec le MoU de CMG, 3 photos se vendent pour 10$ et pas plus; alors que vos pratiques 
frauduleuses demandent 21,7€ par photo des mannequins et plus de 28 € pour chaque photo des créatrices 
de mode (Attachments 2,3 / Pièces jointes No 2,3). 
 
Détruisez SVP toutes les photos prises lors de notre événement du 12 au 13 octobre 2019 et arrêtez 
d'arnaquer les gens avec votre sollicitation illégale pour vous payer 500€ ou plus (Attachments 2,3 / Pièces 
jointes No 2,3).  
 
Toute photo associée à CMG Paris Fashion Week affichée par vous ou tout participant sur les réseaux sociaux 
sera signalée à Facebook et à Instagram comme violation des droits d'auteur, rupture de contrat, abus, 
publications non autorisées et sera supprimée (voir MofU). Tous les participants à la Semaine de la Mode de 
Paris CMG seront avisés. La Lettre de Désqualification sera postée sur les réseaux sociaux 
www.cupanifashion.com et Cupani Fashion et CMG Paris Fashion Week. 
 
Et veuillez bien envoyer vos excuses publiques à l'intention du mannequin Tatyana Moss (Attachment 2/ 
Pièce jointe 2) ainsi qu’à tous les autres participants.  
 
On se souviendra de vous comme d'un escroc, sans aucun doute!  
 
Sincèrement vôtre, 
 
 
 

 
 

 
Lacie Cupani, MD, PhD, MS 
CEO and Fashion Designer, Cupani Fashion LLC 
Cupani Marketing Group (CMG) 
Founder and Producer of The CMG Worldwide Fashion Weeks;  
Marketing Consultant; and The Editor-in-Chief of Amazing Fashion Magazine by CMG; and Supporter of 36 orphans 
Phone / Text (SMS) / Viber / WhatsApp: +1 501-749-9479 
Email: cupanifashion@gmail.com 
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Attachment 1 / Pièce jointe No 1 

Memorandum of Understanding https://www.cupanifashion.com/paris-fashion-week.html 

25.  
Any person directing verbal abuses (including but not limited to yelling, screaming, using derogative 
or provocative language, profanities, putting forward falsehood, offensive or libelous speech 
expressed in oral communications, cellphone messages, voicemails, emails, social media posts / 
comments and the like) or physical abuses - that may or may not cause bodily harm or injuries - at the 
Producer/s, CMG Judges, Participants, or Staff may be dismissed from the current and any future show(s) and 
escorted by security guards from the venue or the scheduled promotional video- and photoshoots. Any 
physical or verbal altercation or abuse either prior, during or following a fashion show or scheduled promotional 
events including photo- or videoshoots, will result in the immediate dismissal of the parties involved regardless 
of any explanation or reasoning of the altercation. Parties will be dismissed from the fashion event or the 
promotional events scheduled and offered by CMG.  
Any personal or professional website and/or social media posts - without proper acknowledgement(s) 
to, or citation(s) of CMG Paris Fashion Week or misleading, false, denigrating, discrediting information 
relating to either the Founder / Company / Event/ Participants or other Events will be reported to, 
including but not limited to Instagram or Facebook, and asked to be removed from said website and/or 
social media outlets without prior notice! You will be banned from current and prospective events. 
Organizers of other events will be notified as well. Furthermore, all your uploaded materials 
(photos/video) on your personal or professional website and/or social media posts shall be destroyed. 
You will be asked to compensate the associated cost as an equivalent of the venue cost.  

25.  
Toute personne qui dirige des abus verbaux (y compris mais sans s'y limiter à hurler, crier, utiliser un 
langage dérogatoire ou provocateur, de profanités, mentir, donner des discours offensif ou 
calomnieux exprimé dans des communications orales, messages de téléphone portable, messages 
vocaux, e-mails, ou des abus physiques - qui peuvent ou non causer des lésions corporelles ou des blessures 
- au(x) producteur(s), aux juges CMG, aux participants ou au personnel, peuvent être retirés du spectacles 
(défilés de mode) actuels et futurs et escortés par les agents de sécurité du lieu ou des endroits où les vidéos 
et photoshoots ont lieu. Toute altercation physique ou verbale ou abusive avant, pendant ou après un défilé de 
mode ou des événements promotionnels futurs, y compris des séances photo ou vidéo, entraînera le renvoi 
immédiat des parties impliquées, indépendamment de toute explication ou de tout raisonnement de 
l'altercation. Les parties concernées seront exclues de l'événement de mode ou des événements 
promotionnels prévus et offerts par CMG. Les parties concernées seront exclues de l'événement de mode ou 
des événements promotionnels prévus et offerts par CMG. 

Tout site Web personnel ou professionnel et/ou des messages téléchargés sur les médias sociaux-
sans reconnaissance(s) appropriée(s) ou mention(s) de CMG Paris Fashion Week, ou des messages 
trompeurs, faux, dénigrants, discréditants, des informations concernant soit le fondateur, la société, 
l'événement, et/ou ses participants y inclus d'autres événements seront prévenus, y compris mais pas 
limité à Instagram ou Facebook, et demandé à être retiré de ce site Web et/ou les médias sociaux sans 
préavis! Vous serez banni des événements actuels et prospectifs. Les organisateurs d'autres 
événements seront également notifiés. En outre, tous vos documents téléchargés (photos/vidéo) sur 
votre site Web personnel ou professionnel et/ou les postes de médias sociaux seront détruits. En 
outre, tous vos documents téléchargés (photos/vidéos) sur votre site Web personnel ou professionnel 
et/ou les postes de médias sociaux doivent être détruits. 

Il vous sera demandé de compenser le coût associé en tant qu'équivalent du coût de louage du site.  

 

 

 

 



Attachment 2 / Pièce jointe No 2 

 

 



 



 

Attachment 3/ Pièce jointe No 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Attachment 4 / Pièce jointe No 4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Attachment 5 / Pièce jointe No 5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Attachment 6 / Pièce jointe No 6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Michael Foust /De Mode Magazine Registration 

Submitted Information: 
Have You or Your Company Applied for Press/Media Accreditation with CMG Paris Fashion Week Before? 
No 
 
Press/Media Ownership Information De Mode Magazine   
Owner's Name Full Legal Name Nikihil Rana 
 
Press/Media Company Name Full Name 
Kings Federation International; Delta Aaegis Media Network 
Press/Media Company Type 
Corporation 
Mobile Phone Number, Include Area or Country Code  +919471324708 
Office Phone Include Area or Country Code  +916200656392 
 
Press/Media located in France? Yes 
 
Email michaelfoust19@yahoo.com 
 
Address De Mode Magazine Kolkata, Illinois India 700102 
 
Where can we view your Press/Media Brand Online? www.deltaaegis.com 
 
Press/Media webpage https://michaelfoust19.wixsite.com/mfphotographie 
Press/Media Facebook Michael FPhotographie 
Press/Media Instagram account mfphotographie 
Flipagram account n/a 
 
List Any Other Social Media Pages For Your Press/Media Brand  demodemagazine; demodeparis 
 
Describe Your Press/Media or Brand Sponsorship involvement that you will provide to CMG Paris Fashion 
Week I am the Paris photojournalist for De Mode Magazine during Paris Fashion Week. I have also been the 
offical and lead photographer for Toronto Kids Fashion Week, and a photographer for Fashion Week Studio for 
Paris Fashion Week. I am very knowledgable and enthusiastic about my job and the photojournalist duties and 
responsabilities I have. I would like to apply for a media coverage pass for this event, as it is an exciting 
oppertuntiy for me and media coverage. I take pride in my work, and look forward to providing a great visual to 
the event.  
 
Select Show Production to Cover   CMG Paris Fashion Week (October Show) 
Press/Media Outlet Type Print Magazine  
Coverage Media to Attend Show *Coverage Media Attending Photography Camera Person with Reporter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Attachment 7 / Pièce jointe No 7 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


